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moderátor
--------------------
Výši zápisného na vysokých školách po jeho zavedení nebude jednoduché rok od roku zvýšit. Maximální částka za
poplatek ke studiu totiž bude v zákoně. Počítá s tím ministr školství Petr Fiala.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Vysokoškolačka Monika by byla za studium ochotna platit pět tisíc korun.

studentka
--------------------
Nejraději tady za celý rok, ale víc asi bych nechtěla.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Proto by hranice poplatku měla být podle ministra školství Petra Fialy v zákoně.

Petr FIALA, ministr školství
--------------------
Není to třeba příliš obvyklé, ale myslím, že by to poskytovalo větší míru jistoty, než to, kdyby ta částka mohla být
stanovena třeba jenom rozhodnutím ministerstva.
Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Děkan Filozofické fakulty UK Michal Stehlík návrh chápe, má k němu svá ale.
Michal STEHLÍK, děkan Filozofické fakulty UK
--------------------
Je to trošku zvláštní i při stavu inflace, nebo rozpočtu dávat do zákona konkrétní částku, ale beru to spíš jako jistou
pragmatickou pojistku.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Studentská komora je ale proti, částka daná zákonem není žádní záruka, stejně to podle jejich předsedy Miroslava
Jašurka fungovalo i v Británii.

Miroslav JAŠUREK, předseda Studentské komory
--------------------
Prostě jedinou zárukou je skutečně to, že se plošné poplatky za studium zavádět nebudou.
Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Zápisné začnou studenti platit nejdřív od příštího akademického roku. O výši poplatku se ještě bude diskutovat, Klára
Bílá, Radiožurnál.
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